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Vedrørende HØRING
Forneburingen, tilrettelegging for buss, detaljregulering 
 
Jeg ønsker å bruke retten min til høring i denne saken.
 
Jeg bor i Eva Nansens vei og er sterkt imot  at det skal bli busstopp der.
 

1. Vi har barnebarn og bruker gangveien opp og ned til Fornebu senteret veldig mye.
Det er en lekeplass på senteret som er veldig populær. 
Mange har med små sykler, baller og sparkesykler. 
Det går en vannrenne ned til gangveien til Eva Nansens vei.
Det som skjer, er at veldig mange små barn løper nedover og rett ut i gangveien. Dersom det står og 
går busser der tror jeg garantert det kommer til å skje noen forferdelige ulykker ved at barn kommer 
under bussen og blir påkjørt.
 

2. Når det gjelder utkjøring fra vårt garasjeanlegg vil det skape store problemer for oss å kjøre 
inn og ut av garasjen. Særlig etter at det blir åpnet til Snarøyveien. Det vil bli kø i 
rundkjøringen. 

 
3. Det vil også bli til hinder for utrykningsbiler og komme frem. Det er mange eldre og 

barnefamilier som bor der, så det kan bli fare for liv og helse at utrykningsbiler ikke kommer 
frem .Det kan også få store økonomiske konsekvenser ved brann eller vannlekkasje.

 
4. Det vil også medføre støy for beboere. 

 
5. Jeg kan heller ikke forstå at denne traséen er lovlig og i henhold til krav fra veimyndighet og 

Bærum Kommune ut fra et trafikksikkerhetsmessig hensyn i forhold til at det er svært mange 
myke trafikanter og det er en utkjørsel fra garasje anlegg med over 100 biler i garasjeanlegget.
 

Det vil også medføre større belastning på fortau som krysser garasjen. 
 

6. Bussen kjører allerede i Forneburingen og ut ved Telenor er ikke det en god ide at den også 
kjører inn ved Telenor Arena da det allerede er etablert veiforhold der istedenfor å bruke de 
trengte og etablerte gangveiene våre.

7. Hvordan skal korttidsplassene erstattes.  De blir brukt av blant annet drosjer for å hindre 
kjøring på gangveier. 

 
 
Hensikten med områdene er at det skal være trygt for alle og ferdes.
Det er også utdelt priser for områdene som har vært til stor interesse for andre land, jeg syntes også 
dette må veie tungt i avgjørelsen.



 
 
https://www.baerum.kommune.no/politikk-og-samfunn/barum-2035/visjon/
 
 
 
 
https://www.baerum.kommune.no/tjenester/plan-bygg-og-geodata/plan/planprosessen-fra-a-til-
a/medvirkning/
 
Jeg syntes det jeg fant på nettsiden deres må gjelde i denne saken:
 
Kommunen har et særlig ansvar for å påse at aktiv medvirkning fra 
grupper som krever spesiell tilrettelegging, herunder barn og unge, er 
sikret. Grupper og interesser som ikke er i stand til å delta direkte, skal 
sikres gode muligheter for medvirkning på annen måte.
 
Steder og nabolag hvor barn aktivt bruker nærmiljøet gir økt trivsel for 
både voksne og barn. Vi vet at barn i dag har mindre mulighet til å bevege 
seg fritt, og at folkehelsen påvirkes negativt av lavt aktivitetsnivå i 
hverdagen. Derfor må barns behov ivaretas når vi planlegger og utformer 
fremtidens byer og tettsteder.
 
Takk for at dere har høring jeg håper virkelig vi blir hørt.
 
 
Med vennlig hilsen 
Lillian Gjersøe
 
Mob: +47 91789597
E-mail: lg@lbor.no
Eva Nansens vei 19

https://www.baerum.kommune.no/politikk-og-samfunn/barum-2035/visjon/
https://www.baerum.kommune.no/tjenester/plan-bygg-og-geodata/plan/planprosessen-fra-a-til-a/medvirkning/
https://www.baerum.kommune.no/tjenester/plan-bygg-og-geodata/plan/planprosessen-fra-a-til-a/medvirkning/
mailto:lg@lbor.no

